都邦财产保险股份有限公司 大坝、水库工程特别除外条款

(保监会备案编号: 都邦[2009]N355号)

兹经双方同意,保险人对被保险人在工程建设中发生的下列损失和费用不负责赔偿:

- (一) 对软石地域灌浆或采取其它必要的安全措施;
- (二)排水费用,即使水量远远超过原来的估计;
- (三)排水系统的故障、损坏引起的,且若有充足的备用设备则可以避免的损失;
- (四) 因增加防水隔离措施,以及增加排放流水和地下水的设备而发生的费用;
- (五)基础不实造成地陷引起的损失;
- (六) 裂缝和渗漏。

本保险合同保险单所载其他条件不变。

DU-BANG PROPERTY & CASUALTY INSURANCE CO., LTD.

Dams and Water Reservoirs Clause

It is agreed and understood that the Insurers shall not indemnify the Insured in respect of

- 1. grouting of soft rock areas and/or other additional safety measures even if their necessity arises only during construction,
- 2. expenses incurred for dewatering even if the quantities of water originally expected are exceeded substantially,
- 3. loss or damage due to breakdown of the dewatering system if such breakdown could have been avoided by sufficient stand-by facilities,
- 4. expenses incurred for additional sealing or waterproofing and additional facilities for the discharge of run-off and/or underground water,
 - 5. loss or damage due to subsidence if caused by insufficient compacting,
 - 6, cracks and leakage.

This Clause is Subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy.